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Tartalom: A polgármesterjelöltek
1-2. oldal

A képviselő jelöltek
3-11. oldal

Tisztelt Választók!

2024. június 5-én (szerdán) 18 órától
Petőfi  Sándor Művelődési Ház Közösségi Színtér nagytermében

(8041 Csór, Ady Endre utca 35.)
lakossági fórum lesz, melyre ezúton is meghívjuk.

A fórumon bemutatkoznak a település képviselő és polgármester jelöltjei.

Képviselőjelöltek:

Polgármester jelöltek:
1. Gombaszögi-Szalai Timea
2. Borics Mihály

Legyen jelen! Hallgassa meg elképzeléseiket!
Ismerje meg személyesen, kire fog szavazni

2024. június 9-én!

1.  Kindl-Horák Linda
2.  Palkovics Ágnes
3.  Dr. Nap Ágnes
4.  Cseténé Szabados Amrita Teresa
5.  Kun Ottó
6.  Palkovics András
7.  Csete Dezső

8.  Fornai László
9.  Ari Orsolya
10. Hajdu András Károly
11. Kiss Tímea
12. Csete Róbert
13. Bíró Zsolt
14. Csete Krisztián

Választási Fórum!
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Gombaszögi-Szalai Tímea vagyok a 2024. 
évi helyi önkormányzati választásokon az Ön 
FIDESZ-KDNP polgármesterjelöltje. 
1982-ben születtem Székesfehérváron, majd 

2002-ben költöztem a családommal Csórra, ahol 
otthonra találtam. 2015-ben kötöttem házas-
ságot. Férjemmel, Andrással nagy szeretetben 
élünk, igazi társam, aki mindenben támogat. 
2017-ben köztisztviselőként igazgatási előadó 
lettem, majd 2018-ban bepillanthattam az óvoda 
életébe is, pedagógiai asszisztensként. 2019-ben 
polgármester úr kérésére visszatértem a hiva-
talba, mint rendezvényszervező. Elvégeztem a 
közművelődési és közönségkapcsolati szakem-
ber képzést, miközben a Gál Ferenc Egyetem 
óvodapedagógusi karának levelező tagozatán 
diplomát is szereztem. 2022-ben létrehoztuk a 
Levendula Természetjáró Egyesületet, melynek 
elnöke vagyok. 
Munkám során új szempontból ismerhettem 

meg az itt élők igényeit, vágyait és megtapasz-
talhattam, hogy mit jelent a közösség ereje. 
A koronavírus idején háziorvosunknak segítve 

feladatom volt az időpontfoglalások rögzítése, 
a telefonos kapcsolattartás, illetve egyéb admi-
nisztratív munka megvalósítása. 
A csóri civil szervezeteknek segítve pályázatok 

megírását, majd megvalósításuk kapcsán azok 
elszámolását készítettem el. Községünkben az 
ingyenes internethasználat, illetve az Országfá-
sítás programján belül megnyert facsemeték is a 
sikeres pályázataim közé sorolhatók. 
A Magyar Falu Program pályázatai megírása-

kor és a beszámolók elkészítésében is részt vet-
tem. A legjelentősebbek: a művelődési ház és az 
önkormányzat épület napelem rendszerének ki-
építése, az orvosi rendelő energetikai felújítása, 
új óvodai játékok, orvosi eszközök beszerzése. 
A művelődési ház belső berendezésének megvá-
sárlása, a tanyagondnoki autóbusz beszerzése, a 
Dózsa György- és a Belátó utca, valamint a Fel-
sőtabán utca aszfaltozása, az Ady Endre utca jár-
daszakaszainak-, a ravatalozó-, a Magyar utcai 
szolgálati lakás felújítása. A Szent Antal kápolna 
állagmegóvása, a feszületek felújítása, a zártker-
ti utak mart aszfalttal történő kijavítása, a Csóri 
Értékház projektjében való részvétel. A kastély-
park játszóterének és a tornacsarnok épületener-
getikai korszerűsítését, a csapadékvíz elvezetés 

Tisztelt Csóri Választópolgárok!

pályázatot, az önkormányzat napelem bővítését 
és a Fő téri iskola energetikai korszerűsítését is 
sikerült pozitív elbírálású pályázatok útján lét-
rehozni. Ötödik éve szerkesztem az Új Csóri 
Krónikát, melyek lapszámait 2001-től 2024-ig 
összegyűjtve köttettem be.
Szeretném megvalósítani itt Csóron azt, ami a 

köz javát szolgálja a közösséget összekovácsolja.  
Programom röviden: Buszmegállók korszerűsí-
tése, ingyenes szűrővizsgálatok, szociális támo-
gatások kiszélesítése, piactér létrehozása, ATM 
bankautomata telepítése, közösségi tér a fi atalok 
számára, a szépkorú lakók támogatása, virágszi-
getek, utcanévtáblák, a régi sírkövek megmen-
tése, illemhely a temető területén, olcsóbb áram 
az új napelemparktól, közösségi tér az Iszka-sző-
lőhegyi lakosoknak, kerékpárút kialakítása az 
Iszka-szőlőhegy és a település központja között, 
csapadékvíz elvezetése az egész településen, 
együttműködés a Nemzeti Közművek Zrt.-vel, 
“Újszülöttek fája” program, új építési telkek ki-
alakítása, néptáncoktatás és amatőr színjátszó-
kör létrehozása, alkotó közösség az idősebb kor-
osztály számára.
Kérem Önöket, szavazzanak rám, és csapatom-

ra, hogy bebizonyíthassuk még mennyi minden 
van, amit csodás falunkért, Csórért együtt tenni 
tudunk!

Tisztelettel:
Gombaszögi-Szalai Tímea

polgármesterjelölt

Gombaszögi-Szalai Tímea
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Tisztel csóri Polgárok! 
Borics Mihály vagyok, 1981-ben születtem 
Székesfehérváron. Általános és középisko-
lai tanulmányaimat is ott végeztem. Jelenleg a 
Nemzeti Közszolgálati Egyetem hallgatója va-
gyok, azonban ezt a félévet a választások mi-
att passziváltattam. 2018 áprilisában költöztem 
Csórra feleségemmel és három gyermekemmel 
a Radnóti utcába. 2005-ben esküdtem fel a Haza 
szolgálatára, 2018 júniusától 2023 márciusáig az 
Önök körzeti megbízott rendőre lehettem. Ezen 
időszak alatt nagyon sok szeretetet kaptam a te-
lepülés lakóitól, büszke vagyok arra, hogy ilyen 
rövid idő alatt befogadott ez a remek közösség! 
Az elmúlt években a Csóri Polgárőrség Egyesü-
let vezetőségi tagjaként részt veszek a rendez-
vények szervezésében, biztosításában, gyakran 
látok el önkéntes szolgálatot a közösség bizton-
ságáért.
Abban talán mindenki egyetért, hogy telepü-

lésünkön aktív egyesületi élet folyik, ennek tá-
mogatása és a generációk közötti kapcsolatok 
erősítése fontos számomra. Ugyanakkor több 
olyan lehetőség van, amellyel bővíteni lehetne a 
helyi programkínálatot akár régi hagyományok 
újraélesztésével, mint a majális, vagy új lehe-
tőségek szervezésével, mint kertmozi, sport-
események közös nézése. Az iszkai hegyen élők 
számára, valamint a belterületen is szeretnék 
közösségi pontot, találkozási helyet kialakítani. 
Ezek a változások Csór hírnevének, vonzere-
jének növelése miatt szükségesek, akárcsak a 
turisztikai fejlesztések térségi koncepciókkal 
összefüggő megvalósítása, legyen szó akár gya-
logos, vagy kerékpáros turizmusról. A lakosság 
régi vágya a fi tneszpark, amit úgy gondolok, 
valóban megérdemelne a település, kiegészít-
ve egy kisebb futópályával és egy kosárlabda-
pályával. 
A község gazdasági stabilitása érdekében fon-

tos lenne a 8. út közelségét kihasználva Ipari 
Parkot kialakítani. Nagy lehetőséget rejt magá-
ban a 81-es utat felváltó M200-as gyorsforgal-
mi út, amely összekötő kapocs lesz az ország 
északi és keleti tengelye között és a tervek 
szerint községünk mellett fog elhaladni. Ki-
emelten fontos nagyprojektjeink folytatása (pl. 
csapadékvíz elvezetés a település egészét te-
kintve), és általánosságban minden beruházás, 
fejlesztés rendszeres nyomon követése, felelős, 

szakértő ellenőrzése, csak a megfelelő műszaki 
teljesítések átvétele. 
Sok helyen sikeresen működik a fi atal párok 

számára kidolgozott fészekrakó program, fon-
tosnak tartom, hogy mi is segítsük a fi atalok 
helyben maradását, életkezdését, ennek beindí-
tásával.  A falu újszülött lakóit egy-egy fa ülte-
tésével köszönthetnénk, ezekből a fákból létre-
hozva a „Jövőnk kertjét” Csóron. A rászoruló 
családok esetében a pénzbeli támogatás mellett 
a tanácsadási elem is szerepet kell, hogy kap-
jon, hozzájárulva ahhoz, hogy problémáik hosz-
szú távon enyhüljenek.
Tudom, hogy egy község képviselete nem 

egyszemélyes feladat, csapatban gondolkodó 
embernek tartom magam, ezért kérem Önö-
ket, hogy a 2024. június 9-i választásokon sza-
vazataikkal támogassanak engem és a velem 
együttműködő, közös programot kidolgozó 
képviselőjelölteket! Velük átlátható módon, a 
helyi érdekeket előtérbe helyezve vezetnénk a 
községet, pártpolitikától függetlenül. Célom, 
hogy Csór egy élhető, biztonságos, fejlődő és 
szerethető község legyen! A múltat ismerjük, 
a jövőt építjük, ezért kérem, megválasztásom 
esetén segítsék a munkámat azzal, hogy ötletei-
ket, vagy ismert, régóta húzódó problémáikat is 
eljuttatják hozzám, hiszen az itt élők véleménye 
a legfontosabb! Bízom abban, hogy az Önök 
felhatalmazásával az elkövetkező években Pol-
gármesterként szolgálhatok CSÓRÉRT!

Borics Mihály
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Kindl-Horák Linda
1982-ben születtem Székes-
fehérváron. Végzettségem 
külkereskedelmi ügyintéző. 
2001-ben kezdtem külföldön 
dolgozni, először Angliában, 
majd az Egyesült Államokban 
töltöttem el négy és fél évet. 
2008-ban ismerkedtem meg 
párommal, Kindl Gáborral és 
települtünk haza. 
Amikor lakóhelyet kerestünk 

egyértelműen Csórra esett a 
választásunk. Apai nagyszü-
leim és édesapám is itt szület-
tek, itt is élnek. Mi is itt ala-
pítottuk meg a közös családi 
fészkünket. Két fi únak vagyok 
boldog édesanyja. Kettő, egymástól különböző 
családi vállalkozást vezetünk, önellátó kis gaz-
daságunk mellett. 2008 óta szinte minden köz-
ségi rendezvényen részt vettünk, színesítjük a 
programokat játékainkkal, rendezvényeszkö-
zeinkkel. Tesszük ezt a gyermekek és a szülők 

Palkovics Ágnes 
Tisztelt Lakosok!

Palkovics Ágnes vagyok, 1979 
tavaszán születtem Székes-
fehérváron. Egyéves voltam, 
amikor Csórra költöztünk szü-
leimmel, ahol jelenleg is élek 
férjemmel és két gyermekem-
mel. Általános iskolai tanulmá-
nyaimat Csóron végeztem, majd 
a Thuri György Gimnáziumban 
érettségiztem. Szakmai mun-
kám, pedagógiai pályám alapjait 
a Berzsenyi Dániel Főiskola ta-
nító szakos hallgatójaként kezdtem felépíteni. Itt 
szereztem tanítói végzettséget majd pár év múlva 
ugyanitt diplomáztam magyar nyelv és irodalom 
szakon. 2018 szeptemberétől pár éven keresztül 
a csóri diákokat vezethettem be a tanulás rejtel-
meibe. Osztályaimmal rendszeresen részt vet-
tünk a falu életében: segítettünk a községi könyv-
tár átköltöztetésében, feldíszítettük a falu kopasz 
fenyőfáját, karácsony előtt adventi szívekkel 
leptük meg Csór lakóit, színvonalas műsorokkal 

nagy örömére, segítve ezzel az 
önkormányzat, óvoda, iskola, 
helyi civil szervezetek munká-
ját.
A több lábon álló vállalkozás 

vezetése nem kis feladat a min-
dennapokban. Gyors, helyes, 
előre tekintő döntések kellenek 
a fejlődéshez, ugyanúgy, mint 
egy település irányításához. 
Ez sarkallt arra, hogy jelent-
kezzem képviselőjelöltnek. A 
munkáim és utazásaim során 
szerzett tapasztalataimat sze-
retném felhasználni a település 
további fejlődése érdekében, 
segítve ezzel is leendő polgár-
mesterünk munkáját. Hiszek 
az együttműködésben, abban, 

hogy közösen sokat tehetünk. Fontosnak tar-
tom egy olyan összetartó közösség fenntartá-
sát, ahol majd a gyermekeink is szívesen élnek, 
alapítanak családot. Köszönöm, hogy elolvas-
ták bemutatkozásomat. Kérem, tiszteljenek 
meg bizalmukkal és szavazatukkal!

készültünk a közösségi ünnepsé-
gekre, gyakran szerveztünk jó-
tékonysági gyűjtéseket. Jelenleg 
a Nepomuki Szent János Római 
Katolikus Általános Iskola igaz-
gatója vagyok.
Fontosnak tartom, hogy Csór 

modernebb, zöldebb, családbarát 
községgé váljon. Vallom, hogy 
csak úgy lehet előrehaladni, ha a 
döntéseket közösen, a lakók vé-
leményét meghallgatva hozzuk 
meg. Céljaim között szerepel 
az utak, járdák rendbetétele, ut-
canevek, házszámok rendezése. 
Zajszennyezés csökkentése ér-

dekében zajvédőfalak építése a 8-as számú főút 
Csórt elkerülő szakaszához. A közvilágítás javí-
tása szintén prioritást élvez. Támogatom a helyi 
termelői piac kialakítását környező települések 
bevonásával, az iskolakezdési támogatás beveze-
tését, illetve az új építési telkek kimérését. Még 
számos ötletem van, hálásan köszönöm, ha bi-
zalmat szavaznak nekem és képviselőjelölt társa-
imnak és együtt, közösen tevékenykedhetünk a 
közösségünk érdekében!
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Dr. Nap Ágnes vagyok, és már 
25 éve büszkén szolgálom fa-
lunkat háziorvosként. 19 éven át 
képviselőként is részt vettem kö-
zösségünk életében, így szorosan 
kapcsolódva a helyi közösséghez.
Eredmények és Fejlesztések: 

– Az előző évben sikeres pályázatot nyertem, mely-
nek eredményeként 35 millió forint támogatást kap-
tam az egészségügyi technológiák fejlesztésére. Az 
egészségügyi diagnosztikát és kezelést kívánom 
javítani a falunkban, hogy magasabb színvonalú 
ellátást nyújthassunk a lakosoknak. Széles kapcso-
lati tőkét építettem ki az évek során, reményekkel 
tele bízom a sikeres együttműködésben.
Fontos számomra:

– Egy életerős, szabad és cselekvőképes közösség 
kialakítása; 

Tisztelt Választópolgárok!
Kedves Csóri Lakosok!

Cseténé Szabados Amrita 
Teresa vagyok. A 2024. évi 
helyi önkormányzati választá-
sokon a FIDESZ – KDNP kép-
viselőjelöltjeként szándékozom 
indulni, ezért engedjék meg, 
hogy röviden bemutatkozzam, 
ismertessem eredményeimet és 
vázoljam terveimet. Tősgyöke-
res csóri családból származom, 
itt élek férjemmel és 2 gyer-
mekünkkel. 2001 óta a helyi 
általános iskolában dolgozom, melynek 2012 
óta vagyok a vezetője. 2023-ban minősültem, 
melynek eredményeképpen mesterpedagógus 
lettem. 2006 óta, az Önök bizalmának köszön-
hetően, Csór községet szolgálhatom képviselő-
ként. Az elmúlt ciklusban tagja voltam a Szociá-
lis és Kulturális Bizottságnak, valamint elnöke a 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságnak.  Képviselő-
ként és a helyi általános iskola igazgatójaként is 

– A környezetünk végre be-
illeszkedjen a városkörnyék 
többi, szépen fejlődő falva 
közé: a fásítás, parkosítás le-
gyen fenntartható, az elvég-
zett munka számonkérhető és 
igényes! 

– Továbbra is nagy gondot for-
dítok a rászorulók segítésére, 
reális helyzetfelmérésre, ado-
mánygyűjtésre;

– Korosztályom képviselete to-
vábbra is szükséges, az évek 
adta tapasztalati kincsek a kor 

méltóságának értékei;
– Támogató, egészségügyért, természeti értéke-

kért elkötelezett, megfelelő szociális érzékeny-
séget mutató önkormányzásra van szükség!

Mindezekért kérem, hogy támogassák szavaza-
tukkal BORICS MIHÁLY polgármester jelöltet 
és a köréje felsorakozott képviselőjelölteket!
Közös a Cél: Új tagokkal, új csapattal hiszem, 

hogy hatékonyan és tisztességesen képviseljük 
falunk érdekeit és hiszem, hogy együtt nagysze-
rű eredményeket érhetünk el.

folyamatosan azon dolgozom, 
hogy településünk fejlődjön, 
gazdagodjon. Ennek köszönhe-
tően sikerült az elmúlt öt évben 
több, mint 800 millió forint tá-
mogatást elnyernünk különböző 
pályázati forrásokból. Jelentős 
infrastrukturális beruházások, 
felújítások történtek az elmúlt 
időszakban. Úgy érzem, sike-
rült olyan kulturális programo-
kat szervezni, segíteni, amelyek 
sokak tetszését elnyerték. Ren-
dezvényeink látogatottak vol-
tak, azokon nagyon sokan részt 
vettek. Ehhez természetesen 

összefogás kellett, Önökre volt szükség: nyitott 
szívekre és közös akaratra. A jövőt illetően sze-
retnék a megkezdett úton haladni tovább és lehe-
tőség szerint minél több pályázati forrást elnyer-
ni, melyből szépülni, fejlődni tud településünk. 
Hálásan köszönöm eddigi bizalmukat és kérem, 
hogy továbbra is támogassanak szavazatukkal, 
hogy segíthessem megvalósítani közös tervein-
ket, építhessem Csór jövőjét!

Dr. Nap Ágnes
Az Empátia, a Megértés és 
Tisztelet, mind értékes lánc-
szem, ami összeköti és megerő-
síti az emberi kapcsolatokat, 
közösségünk erejét.

Cseténé Szabados Amrita Teresa
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Kun Ottó vagyok, születé-
sem óta Csóron élek, csalá-
dommal két gyermekemmel, 
harmadik generációs csóri 
lakosként. Általános iskolai 
tanulmányaimat Csóron vé-
geztem, főiskolai tanulmá-
nyaimat, mint mérnök Infor-
matikus–műszaki menedzser 
végeztem.
Az IBM székesfehérvári 

szolgáltatóközpontjában dol-
goztam IT mérnökként, majd 
az ott eltöltött 15 év alatt 
különböző feladatkörökben 
számos nemzetközi projekt-
ben vettem részt szerte Európában. Közben 
másodállásban egyéni vállalkozóként informa-
tikai oktatással is foglalkoztam. 2016-ban Prá-
gában kezdtem el dolgozni, mint számítástech-
nikai tanácsadó. Fent említett munkáim során 
lehetőségem nyílt számos országot meglátogat-
ni és sok, akár miénktől távol eső kultúrájú em-
berrel kapcsolatba kerülni és sikeresen együtt 
dolgozni.
Tagja vagyok a helyi polgári védelmi szerve-

zetnek és a Csóri Polgárőrség Egyesületnek. 

Palkovics András vagyok, 1963-ban születtem 
Székesfehérváron. Általános iskolai tanulmá-
nyaimat Csóron végeztem, majd az Ybl Miklós 
Szakközépiskolában érettségiztem 1982-ben. 
1985-1992 között fuvarozással foglalkoztam, 
ezután a mezőgazdasági pályára léptem, és az-
óta is gazdálkodóként dolgozom. Születésem 
óta Csóron élek, ahogy gyermekeim és unoká-
im is. 2006-tól mostanáig alpolgármesterként 
vettem részt a falu életében. Ez idő alatt mindig 
törekedtem az önkormányzathoz forduló csóri 
polgárok napi gondjainak megoldására. Bízom 
benne, hogy ezután is lesz lehetőségem a falu 
érdekeit képviselni.

2015-ban felkértek a Csóri 
önkormányzat pénzügyi bi-
zottságának külsős tagjának, 
az itt eltöltött 4 év alatt sike-
rült tapasztalatot szereznem 
az önkormányzat működésé-
ről, a döntések folyamatairól, 
és az ezzel kapcsolatos kihí-
vásokról.
A jövőben szeretném előse-

gíteni településünk jobb mű-
ködését: élhetőbb környezetet 
a helyben élők számára, a te-
lepüléskép fejlesztését, ami a 
helyi lakosok és az idelátoga-
tók számára egyaránt modern 
és vonzó. Úgy gondolom, a 
falunknak kiváló természeti 

és földrajzi adottságai vannak, de sok dolog vár 
még fejlesztésre…
Fontosnak tartanám a tömegközlekedés opti-

málisabbá tételét, új építési telkek kimérését, 
közösségi terek, buszmegállók modernizálását, 
padok, pihenőhelyek, hulladékudvar kialakítá-
sát. 
Számos olyan tervem és ötletem van, amelye-

ket a velem közös értékeket valló képviselő-
jelöltekkel együtt szeretnénk megvalósítani, 
TISZTA SZÍVVEL CSÓRÉRT!

Kun Ottó

Palkovics András
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Tisztelt Választópolgárok! 

Csete Dezső tősgyöke-
res csóri lakos vagyok, a 
2024-es önkormányzati 
választáson független kép-
viselő jelöltként kívánok 
indulni. 
1970. július 14-én szü-

lettem Székesfehérváron, 
1989 óta vagyok vállalko-
zó. Kezdetben fuvarosként 
dolgoztam, majd mező-
gazdasággal, növényter-
mesztéssel kezdtem fog-
lalkozni.
Napjainkban már az egész családom részt vesz 

a munkálatokban. Feleségem, Mónika a vállal-
kozás adminisztratív részét intézi, nagyobbik 
fi am Dávid a keszthelyi Georgikonon végzett 

Kedves Polgártársam!

Fornai László okl. közleke-
désmérnök, mérnök-közgaz-
dász vagyok, egy abszolút 
független képviselőjelölt, mi-
vel egyik csapathoz sem tar-
tozom.
1998 óta élek itt a faluban, és 

2006-2010 között önkormány-
zati képviselőként a pénzügyi 
bizottságban dolgoztam.
Akik személyesen ismernek, 

tudják, hogy szívem csücske 
a nyugdíjas mozgalom, amin 
keresztül megismertem ezt a kedves, és jó aka-
ratú társaságot. Megszerettem ezt a közösséget, 
ezt a gyönyörű tájat, és a csendes, békés „falusi” 
életet.
Az én egyik küldetésemnek azt tartom, hogy 

az új önkormányzatban legyen még valaki, aki 
meghallgatja a nyugdíjas, valamint mozgássé-
rült embereket, hogy az Ő ügyeiket is, az önkor-
mányzat elé vihessem. Jó lenne egy nyugdíjas 
napközi-, illetve egy „látogató” mozgalom meg-
szervezése, hogy mi „szépkorúak” még jobban 
fi gyeljünk oda egymásra.

vidékfejlesztési agrármér-
nök szintén velünk dolgo-
zik, valamint Ő a Nemzeti 
Agrárgazdasági Kamara 
Fejér megyei volt alelnö-
ke, jelenleg az Ifjú Gazdák 
Fejér Megyei Gazdakö-
rének Alelnöke. Kisebbik 
fi am, Dezső programter-
vező informatikusként a 
veszprémi Pannon Egye-
temen diplomázott – Ő a 
szakmájában dolgozik.
2010 óta vagyok képvi-

selő Csóron, előtte is és 
azután is társadalmi mun-
kámmal segítettem a falu 
működését, szebbé tételét, 

2010 óta a Pénzügyi Bizottság tagja vagyok.  
Szeretném képviselői munkámat tovább foly-

tatni legjobb tudásom szerint, ehhez kérem 
megtisztelő bizalmukat.

A másik küldetésem, a szak-
mámhoz kapcsolódóan a köz-
lekedésbiztonság a falun belül 
és kívül. Egy kicsit szomorú 
vagyok, hogy van két hídunk 
is, amely átmegy a 8-as túlol-
dalára, de nekünk nincs biz-
tonságos fel- és lehajtás a 8-as 
útra. Emiatt azt szeretném el-
érni, hogy a hidak túloldalán 
legyen fel- és lehajtási lehető-
ség.
Az nagyon jó, hogy a 8-as út 

forgalma az elkerülő úton ha-
lad. De éjszakánként, még a 
Belátó utcában is hallani lehet 
a forgalom zaját. Szeretném, 

ha lenne zajvédő fal a falu és a 8-as között.
De addig is ültessünk bokrokat, fákat a falu és 

a 8-as út közé.
Közgazdaként kérdezem, miért is fi zetünk kom-

munális adót? Önt is érdekli, hogy mire kell ez?
Én kiderítem, és közzé teszem, amit találtam.
Kezdeményezem egy sokkal igazságosabb adó-

zási rendelet megalkotását, és ha lehet, az adó-
nak a megszüntetését.
Kérem, szavazzon egy jobb életre, szavazzon 

rám: FORNAI LÁSZLÓ független képviselő-
jelöltre!

Csete Dezső

Fornai László
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Ari Orsolya
Tisztelt Választópolgárok!

Ari Orsolya vagyok, négy gyer-
mekemmel és állatorvos férjem-
mel 10 éve élünk Csóron, a Be-
látó dűlőben. Székesfehérváron 
születtem és töltöttem gyermek-
koromat, majd ezt követően 14 
évig Budapesten éltem. Az EL-
TE-n szereztem szociológusi és 
politológusi diplomámat. 
Szociológusként kutatásaim 

során és pályázatokat tervezve az elmúlt két év-
tizedben sok településfejlesztési, illetve hátrányos 
embereket érintő projektben vettem részt, szerte 
az országban. Csóron pályázatíróként több sikeres 
fejlesztésben vállaltam feladatot. 2014 óta a Csóri 
Alkotó Közösség Egyesület (CSAK) alelnökeként 
önkéntes munkával segítem közösségi programja-
inkat és a köztéri fejlesztéseket. Ezen kívül más 
helyi civil szervezetek forrásait is sikeres pályá-
zatokkal bővítem. 2019 óta önkormányzati képvi-
selőként is folyamatosan dolgozom a faluért.  

Hajdú András Károly 
Tisztelt Lakosok!

Hajdú András Károly  vagyok 
a Csór-Iszka szőlőhegy kép-
viselőjelöltje. Várpalotán szü-
lettem, 3 gyermekes  munkás 
család legidősebb gyermeke-
ként. Iskoláimat az 1-es számú 
várpalotai általános Iskolában 
végeztem, majd középiskolai 
tanulmányaimat a veszprémi 
Táncsics Mihály Szakközépis-
kolában fejeztem be.
Jelenleg saját vállalkozásomat vezetem. Életvi-

telszerűen 2015 óta élek Csóron, de ingatlanom 
már 2001 óta van a településen.  A társadalmi 
életben való aktív részvételem sarkallt arra, hogy 
önkormányzati képviselőjelöltként megmérettes-
sem magam, Borics Mihály polgármesterjelölttel 
és képviselőjelölt társaimmal. A saját bőrömön 
tapasztaltam, hogy nem egyszerű a hegyen élő 
emberek helyzete, ezért is szeretnék segíteni.
Aki ismer, tudja, hogy az önkéntesség nem áll 

messze tőlem, hiszen számos alulról kezdemé-

2024-ben Borics Mihály polgár-
mesterjelölttel és 5 képviselője-
lölt-társunkkal közös csapatban, 
közös programot fogalmaztunk 
meg. Ennek egyik, számomra 
kiemelten fontos eleme, hogy az 
óvodával szemben található „te-
lekom” telek tulajdoni viszonyait 
rendezzük, a területet parkosítsuk, 
kulturált parkolót alakítsunk ki.
Elengedhetetlen, hogy a lakos-

ság és az önkormányzat között 
rendszeres kommunikáció le-
gyen, szükség van személyes 

és online fórumokra, heti rendszerességű fogadó-
órákra, egyes kérdésekben a döntéshozatalba való 
közvetlen bekapcsolódásra. A hivatal épületét lép-
csőlifttel akadálymentesítenénk, az ügyintézést 
segítendő nemcsak a honlapot kell modernizálni, 
hanem heti egy hivatali hosszú nap beiktatásával 
szeretnénk könnyíteni a polgárok mindennapjait. 
Bízom abban, hogy az Önök szavazataival 2024-

től az egymást kölcsönösen támogató jelölttársa-
immal együtt dolgozhatunk, TISZTA SZÍVVEL 
CSÓRÉRT!

nyezett útfelújítási projektben 
vettem részt, mind a szervezés-
ben, mind a munkálatokban. Az 
Önök támogatásával még töb-
bet tehetnék a helyi viszonyok  
javításáért, és mint képviselő a 
hegylakók érdekeit is hangsú-
lyosabbá tehetném a települési 
önkormányzatban!
A legfontosabb a közvilágí-

tás megvalósítása, hiszen a 21. 
században ez már alap kelle-
ne, hogy legyen. Az utak ka-
tasztrofális állapotban vannak, 
ennek is elejét szeretném ven-

ni, akár pályázat útján is, hiszen mi is Csór-
hoz tartozunk. A vízhálózat teljes kiépítése, a 
csapadékvíz elvezetése is szintén fontos lenne, 
hiszen nagyon sokan élnek életvitelszerűen a 
hegyen. 
Az ötletek a fejemben már sorakoznak, meg-

valósításukhoz kérném az Önök hathatós tá-
mogatását június 9-én! Nincs lehetetlen és én 
készen állok a feladatok megoldására, TISZTA 
SZÍVVEL CSÓRÉRT!

Tisztelettel: Hajdú András
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Tisztelt Lakosok! 

Kiss Tímea vagyok, 2 gyermek 
édesanyja. Mondhatnám tősgyökeres 
csóri lakos. Gyermekkoromat párhu-
zamosan Várpalotán és Csóron él-
tem, véglegesen 1996-ban költöztünk 
vissza a településre. 2006-ban Csóron 
a Mátyás király utcában párommal 
épített házban első gyermekünkkel 
kezdtük meg közös életünket. Isko-
láimat Székesfehérváron végeztem programozó és 
képesített könyvelői szakon, majd mérlegképes köny-
velői, később TB ügyintézői végzettséget szereztem. 
10 évig dolgoztam egy 60 fős építőipari cégnél köny-
velő-bérszámfejtőként, majd főkönyvelőként, végül 
gazdasági vezetőként. Első gyermekem születése 
után önálló könyvelőként folytattam.

Mindig is nagyon fontos számomra, hogy a falu 
életében szerepet vállaljak! 2009-től 2015-ig a falu 
óvodáját támogattam. Szülőtársaimmal együtt so-
kat tettünk azért, hogy az óvoda háromcsoportossá 
válhasson, mind anyagilag, mind fi zikai munkával, 
illetve támogatókat szerezve. 2013 óta a Csóri Mátyás 

Tisztelt Választópolgárok!

Csete Róbert vagyok és sze-
retnék Önöknek röviden be-
mutatkozni, mint egyéni füg-
getlen képviselőjelölt.
2003-ban születtem Vár-

palotán, tősgyökeres csóri 
családból származom, nagy-
szüleim, szüleim is helyi 
lakosok. A helyi általános 
iskolában tanultam, majd 
Esztergomban, a Temesvári 
Pelbárt Ferences Gimnázi-
umban érettségiztem. Ezután gépészetet ta-
nultam. Jelenleg az Óbudai Egyetem Kandó 
Kálmán Villamosmérnöki Karának vagyok a 
hallgatója. Felsőfokú tanulmányaim mellett, 
2021 óta dolgoztam alumínium ipari folyamat-
mérnök gyakornokként, majd 2024-től hálózat-
fejlesztési villamosmérnök gyakornok pozíciót 
töltök be az E.ON Észak-dunántúli Áramháló-
zati Zrt-nél.

Király Általános Iskola életében is 
részt veszek támogató szülőként, 2017 
óta a Szülői Munkaközösség elnöke-
ként. A CSAK 9 éve fontos szereplője 
az életemnek, a szervezési, koordiná-
ciós feladatok mellett pénztárosként 
segítem az egyesületet.

Közös polgármester jelöltünk Bo-
rics Mihály és képviselőjelölt társaim 
felkérésére igent mondtam. Tudásom-
mal, tapasztalatommal szívesen tá-
mogatnám képviselőként a falu életét! 
Fontosnak tartom Csór lakói szociális 

életének nyomon követését és az önkormányzat gaz-
dasági helyzetéhez képest egyenlő módon való támo-
gatását. A fi atalok bevonását a társadalmilag elvégez-
hető feladatokba, fontosnak érezzék és megbecsüljék 
lakóhelyüket. A helyi vállalkozásokkal való közös 
együttműködést, egymás segítését. Nem utolsó sor-
ban folyamatos fejlődés a falu látképében, infrastruk-
túrájában kiemelkedő fi gyelmet fordítva a környezet 
tudatosságra.

Köszönöm, ha bizalmat szavaznak nekem az önkor-
mányzati választáson képviselőként! Ígérem, legjobb 
tudásom szerint segítem a falu sikeres működését 
TISZTA SZÍVVEL CSÓRÉRT!

Kiss Tímea

Csete Róbert Műszaki beállítottságomból 
kifolyólag racionális, megfon-
tolt vagyok, mindemellett a 
rám bízott feladatokat a lehető 
legalaposabb körültekintéssel 
végzem el. Célom, hogy megvá-
lasztásom esetén ötleteimmel és 
javaslataimmal segítsem leendő 
polgármesterünket.
Szeretném, ha településünk 

turisztikai vonzereje nőne, az 
emberek továbbra is nyugodt, 
békés és biztonságos telepü-
lésen élhetnének. Fontosnak 
tartom a fi atalokat is megszólí-
tani, számukra közösségi prog-
ramokat szervezni és közösségi 

helyeket kialakítani. Csór már elindult a fejlődés 
útján, minden erőmmel, tudásommal azon leszek, 
hogy ez így is maradjon. Ehhez egy hozzáértő, 
cselekvőképes csapatra van szükség. 
Úgy vélem, hogy fi atalos gondolkodásmódom-

mal és elkötelezettségemmel hozzájárulhatok 
településünk, közösségünk további fejlődéséhez, 
mert nekem Csór az otthonom! Bízom támoga-
tásukban!
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1972-ben születtem Székesfe-
hérváron, születésem óta Csóron 
élek. Általános iskolai tanulmá-
nyaimat is itt végeztem, majd a 
székesfehérvári József Attila gim-
náziumban érettségiztem. 
Nős vagyok, 2 fi ú és 1 kislány 

büszke édesapja. 
Több mint 30 éves elismert hi-

vatásos szolgálat után 1,5 éve sze-
reltem le a NAV / Vám- és Pénz-
ügyőrségtől. Jelenleg 2 családi 
vállalkozásunkban dolgozom.
Életem során bármilyen közösségbe kerültem, 

igyekeztem annak aktív tagja lenni. 27 éve a helyi 
sportegyesület elnöke, 24 éve a Fejér Vármegyei 
Labdarúgó Szövetség elnökségi tagja és jelenleg 
alelnöke, továbbá a Magyar Labdarúgó Szövetség 
küldöttje vagyok. 
Az évek során mindig nyitott voltam, és lehetősé-

geim szerint igyekeztem segítséget nyújtani köz-
ségünk más civil szervezeteinek, intézményeinek 
is. Az elmúlt 10 évben számos általam benyúj-

Tisztelt Választópolgár!

Csete Krisztiánnak hívnak 
és születésem óta, azaz 45 éve 
Csóron élek. Nős vagyok, három 
gyermeknek apja, a végzettsé-
gem pedig diplomás történész.
2002 óta képviselőként, majd 

polgármesterként szolgáltam a 
településünket a polgárok aka-
ratából. Az ezen idő alatt szer-
zett tapasztalatomat, kapcsolati 
rendszeremet szeretném a kö-
vetkező öt évben a falu fejlesztésére fordítani, 
amennyiben erre lehetőséget kapok.
Évek óta azon dolgozunk képviselőtársaimmal, 

hogy az önkormányzat bevételeit növeljük, vala-
mint a hazai és nemzetközi pályázatokból minél 
több támogatást bevonzunk Csórra. Ez a folya-
mat nagyon jól halad, de természetesen a még 
fennálló hibákkal és az előttünk álló feladatokkal 
is tisztában vagyunk. Tudjuk, hogy az emberek 
mit várnak el tőlünk, ezért csupán annyit kérek, 
hogy szavazatukkal álljanak ki a további fejlődés 

Bíró Zsolt

Csete Krisztián

tott pályázat lett sikeres, melynek 
eredményeként több mint 500 
millió forintot nyert egyesületünk 
fejlesztésre, működésre. 
Közösségi munkám elismerése-

ként 2015-ben Fejér Megyei Lab-
darúgásért kitüntetés arany foko-
zatát vehettem át, 2018-ban az év 
emberének választottak Csóron, 
majd 2023-ban szeretett települé-
sem első és eddigi egyetlen Dísz-
polgára lettem. 
A Díszpolgári cím nem csak elis-

merés, de kötelezettség is. A mun-
kám és a sport kapcsán rengeteg 

tapasztalatra és társadalmi kapcsolatra tettem 
szert, melyet Önkormányzati képviselőként Csór 
javára szeretném kamatoztatni. 
Községünk fejlődése közel 5 éve új pályára állt, 

ebben az időszakban rengeteg pályázati pénz ér-
kezett Csórra. 
Arra kérek minden Tisztelt helyi választópol-

gárt, hogy idén júniusban éljen szavazati jogával, 
szavazatával támogassa csapatunkat annak érde-
kében, hogy ez a fejlődés töretlen maradhasson!

mellett. 2006 óta minden válasz-
tási ciklus elején elmondom és 
azóta tartom is ehhez magamat: 
Csóron közpénz nem kerülhet 
illetéktelenül felhasználásra. 
Pár gondolat az előttünk álló 

öt évhez: a kampányidőszak-
ban sok olyan dolog elhangzott, 
ami zavarja az embereket. Fon-
tos kimondani, hogy van, amire 
lesz megoldás, de van, ami nem 
rajtunk múlik. Hogy a telepü-
lés lakossága és vezetése között 
korrekt kapcsolat legyen, a fejlő-
dés pedig mindenki számára ki-

számíthatóvá váljon, ahhoz szükség van rá, hogy 
az önkormányzat anyagi lehetőségeit bemutatva 
a lakosokkal közösen döntsön a fejlesztések fon-
tosságáról.
Én képviselőjelöltként azt tudom ígérni, hogy 

minden év elején, mikor látjuk mennyi szabad 
forrásból gazdálkodunk, a kül- és belterületi la-
kosokkal közösen fogjuk meghatározni az arra 
az évre kitűzött fejlesztési céljainkat. Egyébként 
ez már eddig is működött jó pár témában. Köszö-
nöm fi gyelmüket!
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Sulyok Tamás köztársasági elnök 2024. jú-
nius 9-ére tűzte ki az Európai Parlament 
tagjainak és a helyi önkormányzati képvi-
selők és polgármesterek általános válasz-
tásának időpontját. A június 9-i választá-
son egy napon, közös eljárásban kerülnek 
megválasztásra az európai parlamenti kép-
viselők, az önkormányzati képviselők és 
polgármesterek, valamint a nemzetiségi 
önkormányzatok képviselői. A választáson 
helyi választási bizottság és szavazatszám-
láló bizottság működik. A választás lebo-
nyolításának előkészítését a helyi választási 
iroda látja el.
A Helyi Választási Bizottság 2 polgár-
mesterjelöltet és 14 képviselőjelöltet vett 
nyilvántartásba.
A Csóri Helyi Választási Bizottság sorso-
lással megállapította a jelöltek szavazóla-
pon megjelenő sorrendjét. A polgármester 
jelöltek és képviselőjelöltek szavazólapon 
történő feltüntetésének sorrendje a követ-
kező:

Polgármester jelöltek:
1. Gombaszögi-Szalai Timea
2. Borics Mihály

Képviselőjelöltek:
1. Kindl-Horák Linda
2. Palkovics Ágnes
3. Dr. Nap Ágnes
4. Cseténé Szabados Amrita Teresa
5. Kun Ottó
6. Palkovics András
7. Csete Dezső
8. Fornai László
9. Ari Orsolya
10. Hajdu András Károly
11. Kiss Tímea
12. Csete Róbert
13. Bíró Zsolt
14. Csete Krisztián

A HELYI VÁLASZTÁSI IRODA KÖZLEMÉNYE
Tisztelt Választópolgárok! 

A nemzetiségi önkormányzati képviselők 
általános választásán választóként részt 
vehet az önkormányzati választásokon vá-
lasztójoggal rendelkező minden nagykorú 
magyar állampolgár, amennyiben a vá-
lasztást megelőzően nemzetiségi választó-
polgárként regisztráltatta magát (felvetette 
magát az adott nemzetiség névjegyzékébe).

Minden választópolgár személyesen sza-
vazhat a postai úton megküldött értesítőn 
feltüntetett szavazóhelyiségben (Csór a 
001. sz. szavazókör a Művelődési Ház-
ban, a 002. sz. szavazókör szintén a Mű-
velődési Házban található). A mozgásá-
ban korlátozott választópolgár mozgóurnát 
kérhet.

Szavazni hat egyéni választókerületi jelölt-
re és egy polgármesterjelöltre lehet majd. 

A szavazás napján, kérjük, mindenképpen 
hozza magával személyazonosító igazolvá-
nyát és lakcímkártyáját!

További tájékoztatásért forduljon az 
önkormányzati hivatalban működő Helyi 
Választási Irodához, vagy keresse fel a 
www.valasztas.hu weboldalt.

A Helyi Választási Iroda vezetője:
dr. Kmetz Norbert jegyző
Elérhetősége: 70/600-3750,

jegyzo@csor.hu

A vezető helyettese:
Dancsné Ficsóri Enikő aljegyző

Elérhetősége: 70/313-9344,
hivatalcsor@gmail.com

A hivatali helyiség címe:
8041 Csór, Fő tér 10.

Telefonszáma: 22/599-510
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